
 

 
 

 

Protokoll fra møte i   

 

HOVEDKOMITÈEN - KIRKELIG FELLESRÅD I OSLO 

  

Tidspunkt: 08.12.22 kl. 16.30 

Sted: Haugerud kirke 

 

Til stede: Leder: Dag-Eirik Lannem 

Nestleder: forfall 

Groruddalen: Eli Solberg, vara 

Nordre Aker: forfall 

Vestre Aker: Ole Herman Fisknes 

Søndre Aker: Borgny Vestli  

                        Domprostiet: Eli Margrete Nielsen Karagøz  

Bygg og eiendom: Kaare Framstad  

Bygg og eiendom: forfall 

Biskopens repr.:  Elisabet Yrwing Guthus 

Bystyre repr.: forfall 

 

Fra administrasjonen: Kjetil Haga,  Astrid Holmsen Krogh (r),  

Andreas Seierstad, Andre Eidem Selli, Torkil Hvidsten, Trine-Lise Wefald 

 

 

Sak H 73/22 - Godkjenning av innkalling og saksliste 

Ingen kommentarer. 

Sakspapirene vil for framtiden bli sendt over i ett samlet dokument, som til dette møtet. 

 

Vedtak: Godkjent 

 

Sak H 74/22 – Godkjenning av protokoll fra HK 15.11.22 

To endringer i referatet for sak H 72/22: 

- Setning nummer tre skal være slik: 

Kulturminnefondet har sagt nei til søknad om støtte fordi huset er kirkelig eiendom. 

- Tillegg av følgende setning: 

Samme begrunnelse ble i utgangspunktet brukt av Byantikvaren, men etter klage 

innvilget Byantikvaren støtte. 

 

Vedtak: Protokoll ble godkjent med de endringer som ble foreslått. 

 

Sak H 75/22 – Gjennomgang av saker til møte i Fellesrådet 08.12.22 

Til sak 39/22:  

- Hovedkomiteen berømmer et godt arbeid mht å få ytterligere midler til strøm. 

  Kirkelig fellesråd i Oslo 



Til sak 40/22:  

- Det vil påløpe en foreløpig uavklart kostnad for omlegging til lokalt skrivebord ettersom 

Kirkerådet ikke lenger vil ta hele denne kostnaden, noe de tidligere har signalisert. 

Behov for revisjon av budsjett 2023 når vi vet omfanget av denne endringen, effekt av G-

reguleringen, og hva som er disponert av ekstra kommunale strømmidler. 

- Bemanningsplan er tatt inn i sak for budsjett 2023. Hovedkomiten ønsket å ha dette som 

en egen sak – for å diskutere prinsipper for grunnbemanning. Det fremkom også ønske om 

en summering i bunnen av siste side.  

Kirkevergens kommentar: Det som nå legges fram er status for nå-situasjonen som ligger 

til grunn for 2023-budsjettet. Vi vil komme tilbake til en bredere diskusjon i forbindelse 

med videre organisering, daglig leder rollen og fremtidige disponeringer og prioriteringer. 

Det vil også bli gjennomført en gjennomgang av stillinger finansiert av bispedømmerådet, 

i nær samhandling med bispedømmeadministrasjonen.  

 

Momenter fra diskusjonen omkring bemanningsplan: 

- Saken tas opp igjen i 2023 

- Viktig med en rettferdig og forutsigbar fordelingspolitikk 

- Saken behandles både i HK og FR 

- Det legges en tidlinje tidslinje for dette arbeidet, herunder behandling i ADMU og 

med tillitsvalgte  

- Trosopplæringsmidlene må vurderes i lys av hsitoreiske prinsipper og fremtidige 

føringer. 

- Noen detaljer i den fremlagte bemanningsplaenen må kvalitetssikres og korrigeres. 

 

Vedtak: Sakslisten tatt til orientering, hensyntatt de fremkomne kommentarer. 

 

Sak H 75/22 – Eventuelt 

Ingen saker meldt til eventuelt. 

 

 


